
V ŽIADNOM INOM ŠTÁTE EÚ NETRVÁ
NÚDZOVÝ STAV KVÔLI VLÁDNYM KŠEFTOM
TAK DLHO AKO NA SLOVENSKU!  1. MÁJA
SA V BRATISLAVE USKUTOČNÍ VEĽKÝ
PROTIVLÁDNY PROTEST
- CZ24 News | 27. dubna 2021

SLOVENSKO: Na sviatok práce, 1. mája (sobota), sa v Bratislave na námestí Slobody (pred
úradom vlády) o 13.00 hodine uskutoční veľký protivládny protest, ktorý bude zameraný
proti núdzovému stavu, proti vládnym obmedzujúcim opatreniam a s tým spojenou stratou
práce mnohých ľudí. Organizátor protestu, exposlanec Peter Marček, nám v rozhovore
ozrejmil, že má aj plán B v prípade, ak vláda predĺži núdzový stav a protest zakáže. V
rozhovore sa dozviete tiež o tom, ako tvrdo ide po Marčekovi polícia za organizovanie
predchádzajúcich protestov

 

Kde konkrétne sa uskutoční protestné zhromaždenie v Bratislave?

Ja som rezervoval všetky tri námestia – Námestie Slobody, Hodžovo námestie a námestie SNP.
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A hlavný protest bude kde?

Hlavný protest bude pred úradom vlády, čiže na námestí Slobody o 13.00 hodine. Núdzový stav sa
má skončiť 28. apríla. Čiže prvého mája by to malo byť legálne, ak núdzový stav nepredĺžia. Vláda
však uvažuje o tom, že núdzový stav predĺži.

Ak by protest zakázali, tak by som navrhol, aby sme zrušili ten protest a urobili by sme „prechádzku“
ako na prvého mája, z námestia Slobody na Hodžovo námestie a potom by sme prešli na námestie
SNP a naspäť po Obchodnej. Tým pádom by sme si vytvorili taký prvomájový sprievod, lebo ja už
mám dve obvinenia, aby ma nikto nemohol zažalovať, lebo už idú veľmi tvrdo po mne.

 

Za čo vás polícia obvinila? Bolo to za protest 17. novembra?

Zaujímavé, že práve za ten protest nie, ale za 12. decembra, čo bolo pred prezidentským palácom a
vyzýval som ľudí, aby prišli na protest do Košíc. A ďalšie obvinenie mi prišlo za to, že som vyzýval
ľudí, aby prišli si uctiť pamiatku generála Lučanského v deň jeho pohrebu na Račiansku ulicu – pred
prezídium policajného zboru.

Protesty budú len v Bratislave, alebo aj v iných mestách?

Chystajú sa aj v iných mestách po celom Slovensku. Tento v Bratislave by mal byť taký centrálny.

 

Proti čomu bude protest zameraný?

Proti vládnym nariadeniam. To je obmedzujúce. Tieto nariadenia, ten núdzový stav je vyhlásený
neopodstatnene. Nie je to v súlade s Ústavou a s občianskymi a ľudskými právami. Tá nespokojnosť s
vládou je tu obrovská, ľudia prichádzajú o prácu.

My chceme hovoriť na tom proteste, čo táto vláda na Slovensku robí nesprávne. Prvého mája bol
vždy sviatok práce, tak taký leitmotív je práve to, že ľudia vo veľkom prichádzajú o prácu.

Keď oni teraz povolia nejaké opatrenia, vzápätí začnú rozprávať o strašne šíriacej sa Covidmánii v
Indii. Bude nejaká indická verzia Covidu, záhadne sa prenesie do Čiech, už sa tam objavil nejaký
prípad, čiže oni to nachvíľočku formálne pustia a znova si nájdu dôvod na to, aby bol núdzový stav
vyhlásený a predĺžený.

My máme núdzový stav od 1. októbra až dodnes, čo už je koniec apríla a predĺžia to o ďalších 40 dní.
7 mesiacov sme v núdzovom stave, to nemá žiaden štát Európskej únie v takom dlhom trvaní.

 

Slovenská vláda vyhostila troch ruských diplomatov. Prezident Zeman však v nedeľu vyhlásil, že neexistujú
dôkazy, že za tými výbuchmi vo Vrběticiach stoja ruskí agenti. Podľa vás urobila slovenská vláda chybu, že ich
vyhostila? Bude tento protest zameraný aj proti vyhosteniu ruských diplomatov?

Naša vláda vôbec nemala čo vyhosťovať troch ruských diplomatov. Prezident Zeman veľmi správne



povedal, že neexistujú dôkazy. To je len propaganda, perzekúcie proti Rusku. Všetko sa to týka Nord
Streamu 2 a dostavby jadrovej elektrárne v Dukovanoch – Američania chcú získať tú zákazku. Proste
robia všetko možné aj nemožné proti tomu, aby Rusko mohlo legálne vyhrať tender a stavať
elektráreň. Tu je podľa mňa aj hlbší zámer a to je napadnúť Rusko, pretože celý ten konflikt sa motá
už od roku 2014 od vojny na Donbase.

 

Prídu na protest aj nejakí opoziční politici? Pozývali ste niekoho?

Pozýval som v podstate všetkých. Uvidíme, kto príde. Pozýval som SMER, pozýval som poslancov
HLASu, mimoparlantnú stranu SNS, takisto som hovoril so zástupcami ĽSNS a s hnutím Republika.


